
Styrelsemöte		 Berga	föräldraförening	 10	april	2017	

Styrelsemöte		
Plats:	Drejargatan		
Tid:	18:30-19:30	
	
Närvarande:	Pia	Eliasson,	Maria	Waldevik,	Madeleine	Lagestrand,	Anna-Sara	Sundkvist	Wolf,	
Michal	Górny	
	

1. Pia	öppnar	mötet	med	att	hälsa	alla	välkomna.	
	

2. Till	mötesordförande	väljs	Pia.	
	

3. Till	justerare	väljs	Anna-Sara.	
	

4. Till	sekreterare	väljs	Michal.	
	

5. Pia	presenterar	föreningens	styrelse.	På	nästa	möte	kommer	vi	att	gå	igenom	
förväntningar	och	idéer	för	det	kommande	verksamhetsåret.	
	

6. Pia	utformar	informationsfoldern	om	den	nya	styrelsen	för	Bergaskolan.	
	

7. Bergadagen:	
Information	om	den	kommande	Bergadagen	ska	sättas	upp	så	snart	som	möjligt,	
gärna	denna	vecka	(15).	Pia	utformar	blänkaren	och	Madeleine	sätter	upp	den	på	
skolan.	
Anna-Sara	kollar	möjligheten	att	låna	en	målvaktsfigur	till	fotbollsstraffarna.	
Madeleine	undersöker	möjligheten	att	ha	talonger	under	Bergadagen.	
	

8. Ekonomi:		
Kassören	Anna	Pääjärvi	är	frånvarande	så	utförligare	information	om	medlemsantal	
m.m.	tar	vi	upp	på	kommande	möte.	
Även	i	år	utför	vi	värvningskampanj	på	Bergadagen.	
Föreningen	skulle	kunna	sponsra	skolan	med	utrustning	(t.ex.	ryggsäck	el.	dyl.)	som	
kan	användas	i	samband	med	utflykter,	friluftsdagar	eller	liknande.	
	

9. Övriga	frågor:		
Trafikvolymen	runt	Bergaskolan	tros	öka	i	framtiden	med	tanke	på	de	
nybyggantioner	av	bostadsområden	som	pågår	i	närliggande	områden.	Pia	har	bl.a.	
med	anledning	av	detta	undersökt	möjligheten	till	hastighetssänkning	på	vägarna	
runt	skolan.	Det	är	svårt	att	få	reda	på	konkret	information	om	möjligheterna	till	
sänkning	av	hastighetsgränserna.		
Anna-Sara	försöker	få	mer	information	om	trafikläget	runt	Bergaskolan.	
	

10. Pia	avslutar	mötet		
	
Pia	Eliasson	 	 Michal	Górny	 Anna-Sara	Sundkvist	Wolf	
	


